
Pan Premier Mateusz Morawiecki, 

oglądając w dniu 15.04.2018 program Państwo w Państwie, który pokazał nam jak wiele jest 

tragedii i dramatów, tylko dlatego, że ktoś wziął pożyczkę na inną osobę bez jej zgody i 

wiedzy, tylko dlatego, że zdobył jej dane. Dane osobowe dziś jest bardzo łatwo zdobyć, bo są 

wszędzie, np. na umowach, na receptach, w różnych innych dokumentach, żaden rząd nic nie 

zrobił w tym kierunku, bo tak było wygodnie. Mam nadzieję, że Prawo i Sprawiedliwość to 

szybko zmieni.. 

Dodam przykład: dziś do sprzedaży samochodu musi być dowód rejestracyjny i drugi 

dokument Karta Pojazdu. Dlaczego nie można czegoś podobnego zastosować do zaciągnięcia 

pożyczki, dowód osobisty i drugi dokument, np. Karta Obywatela, bez której pożyczki nie 

można otrzymać, a to wyeliminuje wszystkich złodziei.  

Wierzę głęboko, że to szybko Państwo zmienią. 
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